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Protokót Nr 18 / 03

z posiedzenia Komisji Rewizyinei
odbytego w dniu 21 paidziernika 2003 roku

Komisja w skladzie wg listy obecnoéci stanowiqcq zalqcznik do niniejszego

protokolu rozpoczqla posiedzenie o godzinie 900.

Przewodniczqcy Pawel Smorqg rozpoczql obrady od odczytania protokolu

z poprzedniego posiedzenia komisji. Protokól zostal przyjgty bezzmian.

Na posiedzenie zostala poproszona P. Danuta Kiwiorska Radca prawny

urzqdu oraz Burmistrz Janusz Vr'lo2niak.

P. SmorEo: Pani magister czy zaklady podlegle urzqdowi sq zobowiqzane terminami

na udzielanie odpowiedzi na wnioski komisji?

P. Radca: Kodeks Postqpowania Administracyjnego nie przewiduje takich terminów,

ale grzecznoéó wymaga udzielenia odpowiedzi na wnioski.

W przeciwnym wypadku Burmistrz moze zastosowaó przepisy Kodeksu Pracy.

P. SmorEq. Czy mo2emy uchylió uchwalq nr V/53/-3 w sprawie Wieloletniego Planu

Rozwoju i Modernizaqi Urzqdzen Wodociqgowych i urzqdzeñ Kanalizacyjnych

Zakladu Wodociqgów i Kanalizacji w Jqdrzejowie na lata 2003 *2007

P. Radca: Nie jest to takie proste, to jest prawo miejscowe. Nie ma mozliwoéci

calkowitego uchylenia tejze uchwaly. Mogq. byó jedynie wprowadzone zmiany.

Komisja opracowuje projekt uchwaly zmieniajqcej piszqc jednoczeénie uzasadnienie

dlaczego wlaénie takie zmiany majq byó wprowadzone.

Przewodniczqcy komisji przedstawil projekt uchwaly w sprawie uchylenia

uchwaly nr V/53/-3 w sprawie Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizaqi Urzqdzen

Wodociqgowych i urzqdzeñ Kanalizacyjnych Zakladu Wodociqgów i Kanalizacji

w Jqdrzejowie na lata 2003 - 2OO7 , stanowiqcy zalqcznik do niniejszego protokolu.

P. Radca: Powinno byó jeszcze uzasadnienie na piémie. Ja jednak takiej uchwaly nie

mogQ zaopiniowaó.

P. Chalupka:A jeéli bgdzie uzasadnienie ?

P. Radca: Uwazam, ze powinna byó uchwala zmieniajqca a nie uchylajqca.



P. SmorEq: Panie Burmistrzu czy poczynil Pan kroki, Zeby przekazaÓ nieruchomoéÓ

przy Al. Pilsudskiego Zakladowi Wodociqgów i Kanalizacji w Jqdrzejowie'

Burmistrz:W trwaly zarzqd na pewno nieruchomoéó jest przekazana'

P. Chatupka: czy zaklad wodociqgÓw i Kanalizacji moze prowadziÓ inwestycje'

P. Radca:Zadaniawlasne i remonty moze prowadzió'

P Chalunka:Chodzi mi o budowq. Czy jednostka podlegla gminie, nie posiadajEca

osobowo5ci prawnej mo2e prowadzió budowq?

P. Radca:Budowa to pojqcie wieloznaczne.

P Chalupka: Panie Burmistrzu skoro dalej beda opinie radcy prawnego

wprowadzajqce w b{qd radnych, proszQ o zatrudnienie na parq godzin innego radcq.

Nastqpnie przewodniczqcy zapoznal czlonków komisji z pismami Kierownika

Zakladu wodociqgów i Kanalizacji dotyczqcymi wniosków komisji z poprzedniego

posiedzenia.

Na posiedzenie zostal poproszony audytor Gzegorz Palacz.

p. SmorEq:Jakq procedurq trzeba podjqó zeby uchyliÓ uchwalq nr V/53/-3 w sprawie

Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizaqi Urzqdzen Wodociqgowych i urzqdzeñ

Kanalizacyjnych Zaltadu Wodociqgów i Kanalizacji w Jqdrzejowie na lata 2003 -

2407,

P. Palacz:Ka2dquchwalq rada moze zmieniÓ.

Nastqpnie na posiedzenie zostal poproszony Kierownik Zakladu Wodociqgu i

Kanalizacji w Jqdrzejowie, który zlo4yl wyjaénienia na wnioski komisji które stanowiq

zalqczntk do ni niejszego protokolu.

p. Smor4q: Czy P, Kierowniku czy urzqd przekazal zakladowi nieruchomoéó przy Al.

Pilsudskiego.

P. Lato:Nie mam tego dokumentu przy sobie, ale taka decyzja jest.

Na posiedzenie poproszono P. Abramowicza, 2eby wyjaénil sytuaclq

nieruchomo5ci przy Al. Pilsudskiego.

P. Abramowicz: Zarzqd Miejski zdecydowal oddaó w trwaly zarzqd dla Zakladu

Wodociqgów i Kanalizagi w Jgdrzejowie nieruchomoéó przy Al. Pilsudskiego.



Decy4a o ustanowieniu trwalego zarzqdu ma zostaó wydana po przeniesieniu

siedziby zakladu do budynku znajdujqcego siq na tej nieruchomoéci'

Wnioski :

1. Zobowiqzuje siq Burmistrza do wyegzekwowania od Zakladu Wodociqgów

i Kanalizacji zysku naleznego gminie za l l l  kwartal2003 roku'

2. Zobowtqzuje siq Burmistrza do wyegzekwowania od zakladu wodociqgów

i Kanalizacji podatku od nieruchomoéci w zwiqzku z nie umarzaniem podatku

innym zakladom.

Nastqpnie wiceprzewodniczqcy stefan Fiutek przedstawil proponowany porzqdek

na sesjq rady miejskiej.

Wnioski:

1. Wyjaénió sytuacjq zdemontowania slupów telekomunikacyjnych

w miejscowoéci Mnichów.

2. przypomina siq i zobowiqzuje siq Burmistrza do przedstawienia informacji

dotyczqcej érodków pieniqznych przeznaczonych na gazyfikacjq gminy

Jqdrzejów.

Posiedzenie komisji zakonczylo siq o godzinie 1400.
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